
 

  
Hej och välkommen till första Zonmöte i Mockfjärd!  
Datum, tid och plats: onsdag, 27 november kl 18.00, GOK-stugan i Mockfjärd.  
  

Dagordning   
  
§ 1 Mötets öppnande - värdklubben hälsar alla välkomna.   

§ 2 Val av sekreterare: Julia Kunze. 

§ 3 Anmälan av övrig fråga: Ingegerd och Hans-Eric, se §10.   

§ 4 Godkännande av dagordning. Godkänd utan anmärkningar. 

§ 5 Föregående mötesprotokoll: Inga frågor eller synpunkter.   

§ 6 Närvaroupprop, deltagare per klubb:  
LC Fredriksberg: 5 på plats. 
LC Gagnef/Daldockan: 16 på plats. 
LC Gagnef: 7 på plats. 
LC Ludvika: 3 på plats. 
LC Ängsklockan:  Ingen på plats. 

§7 Rapport från klubbarna, antal medlemmar, kommande aktiviteter enligt ordning §6 

LC Fredriksberg: 25 medlemmar. Delar ut julblommor för alla över 80 år i Fredriksberg och 
omnejd. Julskyltningen på lördag, där vi säljer julsaker vi sorterat ut. Både president och 
sekreterare är närvarande. 
 

LC Gagnef/Daldockan: 23 medlemmar, nästa aktivitet är julmarknader. I Björbo, Bäsna och 
Mockfjärd med tomtelotteri med paket. Vi bakar bröd och gör allting själv vi säljer. Både 
sekreterare och president närvarande.  
 

LC Gagnef: 11 varav 3 är allmänna medlemmar, både sekreterare och president närvarande. 
Julmarknad i Mockfjärd, och julkalendern som delas ut till alla hushåll i Gagnef, 5300 kalendrar. 
De är gratis, pengarna kommer genom företag som köper reklamplatser. 
 

LC Ludvika: 30 medlemmar, kassören är på plats. Julklappslotteriet pågår, 1200 paket inslagna, 
ca. 8000 lotter ska säljas som kostar 10 kr. Adventsgranar i trä tillverkades och slutsåldes direkt, 
totalt 52 granar för 300 kr/stck. Sedan kommer cykelbytardagen i april.  
 

  

 

 

  

 



LC Ängsklockan: LC Ludvika fyller i: De har jättestor julförsäljning i gallerian i Ludvika som pågår 
nu. Därför är de nog inte med idag. Ca. 26/27 medlemmar. 

  

§ 8 Rapport från ZO Teamet  

- Guiding Lion: Se bilagan.  
- DG-brevet:  

o Lions Quest vädjer om 30 kr per medlem för deras verksamhet.  
o Skicka in till Anna-Lena Bohlin om ni har värvat nya medlemmar: 

annalenabohlin@gmail.com 

o Avesta har skapat filialklubb: lions on wheels 

o Vädjan från Staffan Öberg om att vi registrerar våra medlemsordförande ska det 
skickas till honom, lägg till hans mejladress 

Lennart påminner om att det är viktigt att läsa DG-brevet.  

§ 9 Val av vice ZO  

Finns det någon som vill ställa upp? Ingen som svarar.  

Hans-Eric påminner om att det är ett roligt jobb! Klubbarna ska ta med sig frågan. Tas upp vid 
nästa zon-möte. 

§ 10 Övriga frågor  

- Skall vi ha ett 4:de möte? 3:e möte kommer var i vår 2025 i Ludvika. Ingegerd undrar 

om vi orkar med detta. Lasse frågar vad har vi för nytta av det egentligen? Lennart 

tycker också att det räcker med 3 möten. Anders påminner om att det finns en 

planering för 4 möten. Svante lyfter att om det inte är beslutat på riksmöte, så kan 

klubbarna/zonen bestämma själv.  Uppfattningen är att det räcker med 3 möten.  

- Ingegerd: Budkavel, medlemsvård. Vi ska ju ha lite roligt. Budkavlarna har funnits 

tidigare. 1000 kr ska skänkas till olika aktiviteter som bestäms av en klubb, sedan ska 

budkaveln överlämnas till den andra klubben. Anders ställer frågan om vi vill göra det. 

Ja, det vill vi! Ingegerd fixar budkaveln, Anders bestämmer var pengarna ska gå. 

Ingegerd och Anders hörs av hur första träffen ska gå till.  

- Hans-Eric: Make a good day! Utan oss här har vi heller ingen DG, glöm inte det! 11 

nya medlemmar i Dalarna. 178 medlemmar 137 nya, 6848 i hela multipeldistriktet. 

Statusrapporterna hänger efter. Det ska rapporteras hos distriktskassören senast den 

25 annars blir det nästa månad. Ring Hans-Eric om det blir problem: 070-2594555! 

Skicka in rapporter! Vi har tyvärr tappat några klubbar som Köping, Leksand, Torsby, 

Säter, Askersund.  



Och prata med DG:na om ni kan! 

§ 11 Nästa zonmöte?  

Ja, i Ludvika naturligtvis. 26/3 2025.  

§ 12 Avslutning 

Bilaga 1 


